
 

Saksprotokoll i 30.01.2020 - fylkesutvalet 
 
Sigbjørn Framnes (Frp) sette fram slikt forslag: 

 
«Alternativ 
 
Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen starte prøveordning med 2 ferger på sambandet Jondal 
- Tørvikbygd for sesongen 2020. I første omgang vil tilbodet om 2 ferger gjelde for ein 
periode på 2 månader. 
Finansieringa vert å komma attende til i første budsjettrevisjon.» 

 
Avrøysting 
Det var 15 representantar til stades. 
 
Innstillinga fekk 13 røyster (A, Sp, MDG, SV, KrF, V, FNB, H) og vart vedteke mot 2 røyster (Frp) 
for Framnes sitt forslag som fall. 
 
Vedtak 

1. Effektive og sikre transportårer er viktig for utvikling av Vestland. Ferjesambandet Jondal-
Tørvikbygd har hatt ein stor trafikkauke etter opninga av Jondalstunnelen, sjølv med 
dagens timefrekvens på sambandet.  
 

2. Fylkesutvalet ber om at det vert gjennomført ei evaluering av sommarsesongen 2020 for å 
sjå korleis nytt ferjeanbod fungerer. På bakgrunn av denne evalueringa vil fylkeskommunen 
vurderer å gjennomføra ei prøveordning med to ferjer sommarsesongen 2021. Tiltaket må 
eventuelt vere ein del av budsjettarbeidet for 2021. 
 


